
Zápis  z jednání  redakční  rady Soběslavské  hlásky
.per7

20. 3. 2019

Městský úřad Soběslav

Přítomni  redakční  rada (RR): L. Michalčiková, l. Šimková, M. Pimperová

Přítomní  MÚ: M. Nováková,

Omluveni  (RR): D. Kozel

Program:

1. HodnoceniSoběslavskéhláskyč.3/2C)I9

2. ProjednániobsahuSoběslavskéhláskyč.4/2019

3. Různé

Add1/

Nebyly žádné připominky

Add 2/

Redaktorka informovala členy RR o obsahu hlásky č. 4, včetně plánovaného přispěvku uveřejněného za

účelem představeni základnich škol zřizovaných městem Soběslav. Prostor bude poskytnut i školám

založeným jinýmí zřizovateli. V dubnovém čisle bude uveřejněn rozhovor s ředitelkou ZŠ Speciálni

Diakonie Rolničky Kamilou Viktorovou. V květnové hlásce pak bude věnován prostor mateřským školám,

ZUŠ Soběslav a SŠŘ a ZŠ Soběslav. Vice prostoru bude věnováno školám, jejichž zřizovatelem je

město Soběslav.

Členové RR navázali na předchozí e-mailovou komunikaci a projednali uveřejněni článku P. Chvojky

s názvem,,Obrázek  devítileté soběslavské  žačky obletěl republiku". Ve věci uveřejněni článku v zaslané

verzi se členové RR vyjádřili následovně:

o  Pro uveřejnéní: L. Michalčíková

o  Proti uveřejnění.' M. Nováková, M. Pimperová, D. Kozel, /. Šimková

Důvody: Text vytržený z kontextu - pro nezainteresované  čtenáře nesrozumitelné, velmi tendenčni

Členové RR navázali na předchozí e-mailovou komunikaci a projednali uveřejněni inzerce ExpressCash,

inzerujici službu nabizenou nebankovnim poskytovatelem finančních služeb zaslané panem Michalem

Bláhou. Ve věci uveřejněni inzerce v zaslané verzi se členové RR vyjádřili následovně:

o Pro uveřejnění: nikdo

o Protj uveřejně,ní: M. Nováková, M. Pjmperová, L. Michalčíková, D. Kozel, /. Šimková,

Důvody: Pochybná inzerce a stim souvisejicí možné negativni důsledky pro vydavatele novin.

Inzerentovi nevzniká na uveřejněni inzerce právni nárok a rozhodnutí je v kompetenci RR. Podpořeno

bylo také vedouci odboru OOSM Janou Křemenovou a tajemnikem městského úřadu R. Bryllem.

Redaktor informoval členy RR o odsunu přispěvku o plánované výstavbě obchodniho centra u spol. Lidl

v Tyršově ulici na květen nebo následujici měsice. Výstavba obchodniho centra je stále v jednáni,

nebylo vydáno stavebni povoleni, často dochází ke změnám a připadni nájemci nejsou redakci známi.

Přispěvek bude uveřejněn, až bude mit redakce k dispozici potřebné imormace.

Add 3/

Členové RR diskutovali na různá témata, která se týkala aktuálniho děni v Soběslavi.

Termín přištiho jednáni RR: U 4. 2019

Zapsala: Michaela Nováková, MěÚ Soběslav, 25. 3. 2019


